
Beretning 
fremlagt på  årsmødet i VSF Fodbold mandag den 26. august 2024 

Velkommen til årsmøde i Vinding SF Fodbold 
- godt at se jer, og dejligt at I har afsat og afset tid til denne ret så vigtige samling. 

 

Indkaldelse med tilhørende dagsorden er udsendt til alle medlemmer den 11. august 
- og samtidig er indkaldelsen slået op på vores hjemmeside. 
 

Så på det punkt er formalia i orden 
- indkaldelsen er sket mindst 14 dage før mødets afholdelse. 

 

Dagsordenen har kun ganske få punkter, og de første 2 punkter, Beretning og Det kommende 
års aktiviteter vil overlappe hinanden, og tages derfor under eet. 

 

Men der er ikke en formands-beretning af fremlægge 
- og i år er der heller ikke en (næst)formands-beretning at fremlægge 
- så beretningen bliver mest af alt en oplæsning af det, som Fodboldudvalget 
  har stykket sammen i dette dokument. 

 

En beretning  fra en afdeling, som ikke må eksistere iflg. Foreningens vedtægter 
- fordi der ikke er en formand 
- fordi en afdelings ledelse skal bestå af minimum en formand og en kasserer. 

 
Men Fodbold-afdelingen er her, og det endda som foreningens medlemsmæssigt største 
afdeling – med 878 medlemmer i 2023, en stigning fra 857 i 2022, og fra 768 i 2021. 

 



Sidste punkt på dette årsmødes agenda er Valg af formand  
- og lykkes det heller ikke i år, så mød op på foreningens generalforsamling den 17. september, 
hvor der lægges op til vedtægtsændringer, så formand – ved mangel på formand – kan 
erstattes af en formandsgruppe. 

 

Og så til beretningen …….. 

 

Og her vil vi starte med at genbruge (næst)formandens indledende beretningsord fra sidste år, 
og fremhæve, at vi har en dejlig fodboldklub, hvor vi langsomt men sikkert udvikler os og 
forsøger at forbedre os, men hvor der også er en fornuftig balance imellem ambitionen om 
forbedring kontra ambitionen om, at det skal være sjovt og en helt igennem god oplevelse at 
være fodboldmedlem i Vinding SF Fodbold.  

 

En forenings største aktiv er dens medlemmer – for uden medlemmer ingen forening 
- det fik jeg tudet ørerne fulde af den gang kloge folk for mange, mange år siden 
- og det er stadig så sandt, som det er skrevet og nu også sagt. 

Og medlemmer er der kun, når og hvis de får noget ud af det – hvis de synes det er et sjovt sted 
at komme. 

Så er vi ved den næste af foreningens største aktiver – det er trænere og ledere, hvoraf en del 
er til stede her i aften  -  i antal er I og vi mere end 100 på årsbasis, og uden jer og jeres positive 
medlevende og entusiastiske engagement ingen medlemmer og ingen forening. 

Et tredje aktiv for at få hjulet til at køre rundt er faciliteter – baner, omklædning, bolde og 
materiel m.v.     Her er vi presset på plads, men heldigvis fik vi da et udvidet kunstgræsareal i 
efteråret 2023 – som ”betaling” for at afgive græsbaner til vores nabo, den aldersintegrerede 
børneinstitution Vindmøllen.  Også indendørs kan vi, og ikke mindst vores søster-idrætsgrene 
håndbold, badminton og gymnastik m.fl. bruge mere plads – støt derfor projektet frem mod en 
Hal 2, mød op til Åben Hus Dagen på lørdag og bliv frivillig ved DGI Landsstævnet 2025 i Vejle i 
uge 27 næste år.  Indendørs er vi også presset på omklædningsrum – og i et forsøg på at løse 
det, så er det ene af vores store omklædningsrum (nr. 1) blevet delt i to her hen over 
sommeren.  Nr. 6 skulle egentlig have haft samme tur,  men er udsat / sat i bero. 

Til det tredje aktiv hører også indkøb af materiel – bolde og beklædning m.v. 
-og hertil er der pr.1.januar i år (20224) indgået en ny 4-årig tøj-/ sponsoraftale med Sport 24 
  ** efter at aftalen i de senest foregående år har været med Sportmaster.  

 



Økonomi er ikke et punkt på årsmødet – det er et punkt på foreningens generalforsamling den 
17. september – nok en grund til at møde op der. 

Men alligevel lidt hovedtal – omkring en million i omsætning, heraf de ca. 900.000 i 
kontingent-indtægter. Og et samlet resultat tæt på det budgetterede NUL – 2.2xx kroner i 
overskud.  For det kommende år budgetterer vi med tal i samme størrelsesorden, igen med et 
NUL-resultat som mål  -  ud fra et u-ændret medlemstal  og u-ændrede kontingentsatser  (og 
det meste af det er allerede skrabt sammen med de automatiske kontingent- opkrævninger 
her i starten af august måned). 

  

Vedr. antal medlemmer  ….. 878 i kalenderåret 2023 
- så mange medlemmer har vi aldrig været på samme tidspunkt 
  ** lige i øjeblikket har vi 672 registrerede fodboldspillere, 
       hvora de 26 også er trænere eller ledere for andre hold 
        **** alt i alt er derfor nærværende 116 registrerede trænere og ledere. 

Sidste år var vi bekymrede for antallet af udmeldinger i forbindelse med sæsonskifte (og ny 
sæsons kontingentopkrævning) hen over sommerferien – der var sidste år 131 af slagsen, og i 
år har der for nærværende været 135 af slagsen.  Af indmeldelser var der sidste år 51, og også 
i år bemærkelseværdigt samme antal (51) i de første 1½ måned af det nye år (1. juli – 15. 
august) 
   

Når vi snakker økonomi, så har vi fortsat  ”en fugl på taget”, som også blev nævnt i sidste års 
beretning  -  det er allokerede transferpenge for en tidligere ungdomsspiller (Kasper Junker), 
som de sidste par år har spillet i japanske klubber.  Vi har tidligere fået et pænt beløb i 
forbindelse med hans første japanske klub – det holder hårdt med den næste, hvortil han først 
var fremlejet et år og derefter er blevet solgt til.  Vi er fra FIFA blevet tildelt et beløb ud fra hans 
ungdomsår hos os, vi har været igennem en større hvidvaskning hos FIFA Clearing House, som 
nu har overtaget opgaven omkring transferpenge  -  men der er ikke kommet noget til os endnu  
-  angiveligen fordi FIFA ikke kan få pengene ud af den japanske klub.  Så vi holder det som ”en 
fugl på taget”, og vil blive glædelig overrasket den dag pengene dukker op. 

  

Fra det sportslige område 
Der dyrkes fodbold i over  20 forskellige afdelinger / årgange – lige fra de yngste børn i 3-5 / 4-5 
års alderen og op til det grå guld i den anden ende af aldersskalaen 
- der er børn, der er ungdom, der er seniorer, der er Oldboys, der er Veteraner og Motionister, 
   der er Piger/Kvinder og der er Drenge/Mænd 



Sportschef Per Iversen kan berette meget mere herom ……. Se hans indlæg indsat nederst 
nede i dette dokument. 

 

På dette sted vil vi kun tage fat i 3 nedslagspunkter, spredt lidt ud over aldersskalaen 

1. Yngste Piger-afdeling (6-7 år) 
- de startede 13 efter sommerferien sidste år 
- de var 50, da de sluttede op til sommerferien i år 
Stærkt gået og båret af entusiastiske forældre-trænere (mødre ++) 
De blev så mange, at de i det nye år er delt op i 2 afdelinger (U8 + U6-U7) 
- Og de ser fortsat ud til at vækste i antal medlemmer ….. 

(høster frugten af PigeRakettens besøg i juni måned …. ???) 
 

2. Ældste (måske ældste) Herre-afdeling, som er vores FC Prostata-hold 
- de er i den grad selvkørende 
- de høster hæder og anerkendelse i det ganske lan (se i Kontakt) 
- de har fået landsdækkende Harald Nielsen Cup til Vinding igen i juni 2025 . 
 

3. U19 Drenge Liga 2-holdet, der spillede sig frem til JM-finalen lige op til sommerferien 
- hvor de kom hjem med velfortjente sølvmedaljer efter et smalt nederlag til Hjørring. 
Stort Tillykke til drengene og deres trænerteam. 

 

Velfærdsalliancen mellem DBU og Vejle Kommune 

Den har nogen af jer sikkere hørt om 
- og man kan så altid spørge:  Er det noget vi får noget ud af ?? 

FC Prostata opstod lidt på den læst, emn inden der var noget, der hed velfærdsalliance 
- som tillæg til FC Prostata er vi blevet tilbudt FC Demens 
  ** men har takket NEJ 
       (efter at Hover IF også takkede NEJ – tovholdere til projektet kunne ikke findes)  
- det er i stedet blevet etableret som en del af Idræt i Dagtiden på Vestre Stadion (VFC). 

PigeRaketten har vi i et par år fået betalt via Velfærdsaftalen  (3.200 kroner). 

Vi er blevet tilbudt projektet ”En del af holdet” for udsatte børn 
- oså takket NEJ her, da tovholdere ikke kunne findes 
Det er i stedet etableret i Gauerslund. 
  



Vi er inviteret til et Bevægelsesprojekt sammen med den sports- eller idræts- eller 
bevægelses-certificerede (??) børneinstitution Vindmøllen  -  det er med instruktør fra DBU, og 
det løber som en start af stablen med  4 fredag formiddage  (9-11)  her hen over efteråret (13., 
20, 27. september og 4. oktober). 

 

Aktiviteter …….. 
Store hjemmekampdag afholdt i efteråret 
- men ingen foråret i år, da der var usikkerhed om udskiftning af taget på Vindinghallen 

Afholdes her i efteråret som fodbold’s bidrag til foreningens åbent Hus-arrangement lørdag 
den 31. august  -  kom op støt op om projektet, som også bejler til Hal 2 og DGI Landsstævnet 
2025 her i Vejle 

 

Fodboldskole afholdt for 29. gang – igen med mange deltagere (217 spillere + 32 
trænere/ledere + frivillige på serveringsholdet) 
Der er lagt  billet ind på en DBU Fodboldskole igen næste år – det bliver i den sidste uge i 
skolernes sommerferie, da der næste år er DGI Landsstævne i den første uge i skolernes 
sommerferie). 

PigeRaketten var på besøg i juni måned 
- med rekordmange omkring 70 deltagere 
  ** en sand fornøjelse at se de mange små piger lege og have det sjovt …….) 

 

Nyt BBB-projekt – Bold for Byens Børn – er startet her i efteråret med ekstra træningsmulighed 
til U9-U12-årgangene  -  det er et udkomme af, at vi har fået engageret en ny ildsjæl i forbold-
arbejdet, og også i fodboldudvalget – velkommen til til Mads Pilholm, som også var med til at 
puste nye gnister i fodboldskolen som den en af fodboldskolens 2 trænerledere.  Også TAK til 
Philip W. Andersen, som var hjemme fra Århus for at være den anden af trænerlederne. 

 

Nye tanker er i støbeskeen og på vej fra Mads  -  Efterår-camp, jule-camp, målmandstræning - 
dejligt med nye kræfter og nye ideer 
  ** dem kan vi bruge flere af 
  ** dem kan vi ikke få for mange af. 

 



Organisationen. 

Der er hen over det forgangne år etableret et fælles sponsorudvalg på tværs af foreningens 
forskellige sportsgrene  -  her deltager fodbold også, og er repræsenteret af Mamba og Lars 
Nicolajsen. 

Som nævnt tidligere 
- vi skal have fundet og valgt en formand  
  ** for at kunne eksistere under foreningens nuværende vedtægter 
- eller støtte op om en vedtægtsændring på foreningens generalforsamling den 17. september 
  ** så mangel på formand kan substitueres af en formandsgruppe. 

 

TAK. 

Afslutningsvis – ja, der er vi nået til nu – skal der lyde en stor TAK til alle de andre frivillige i 
Vinding SF Fodbold. Uden dem – og nogle af jer er her i aften – så ville vores fodboldafdeling 
ikke være det, som den er! 

Også tak for samarbejdet med kollegaerne i Fodboldudvalget, med medlemmerne i 
hovedbestyrelsen og til Vinding Idrætscenter, og – ikke at forglemme – til Vinding 
Kunstgræsforening, hvor VSF Fodbold er den suverænt største bruger og betalende kunde. 

 

TAK for jeres tålmodighed 
- TAK fordi I lyttede med. 

 

Vinding SF Fodbold 
Fodboldudvalget 

 

  



 

Sportschefens mere detaljerede input til årsmødet 

 
---------- Forwarded message --------- 
Fra: Per Iversen <iversen@post.com> 
Date: man. 26. aug. 2024 kl. 15.22 
Subject: årsmøde 
To: Jens Rindom <jensrindom@gmail.com>, Michael A. Mortensen 
<michael@michaelahrenkiel.dk> 

 

Dette er hele teksten. 

Ikke nødvendigt at fremlægge det hele - det plejer blot at være et kort resume. 

  

Senior herre: 

Vi har fortsat vores gode arbejde med mange unge spillere. 

Fra årsskiftet tiltrådte Michael Nordby som ny senior 1 træner og Jan Petersen er stadig en god 
og erfaren skikkelse som træner på senior 2. 

Efteråret 2023 blev lidt turbulent og spillerne måtte træde i karakter, for at holde pladserne i 
serie 3 og 4. 

I Foråret 2024 er spillet blevet mere stabilt og det ses tydeligere på resultaterne, hvor bl.a. 
serie 4 spillede med om topplaceringerne langt hen i foråret. 

  

Senior damer: 

I efteråret 2023 var holdet ramt af skader og rejser blandt spillerne, og derfor kunne holdet 
først se sig reddet i serie 1 i sidste spillerunde. 

Træner Massi Yar var derefter desværre nødt til at trække stikket grundet arbejde og privatliv. 

Fra starten af 2024 har vi fået en ”gammel kending” ind på trænersiden ved damesenior. 

Kristian Rasmussen er vendt tilbage og sammen med ham er der blevet etableret en solid 
spillertrup. 

Fra starten af den nye sæson har vi sågar fået tilmeldt et senior 2 hold på damesiden. 



  

U19: 

Vi startede efteråret ud med igen at have to 11-mands hold på den ældste ungdomsårgang. 

På trods af flot spil forblev begge hold i deres respektive rangeringer Liga 2 + 3. 

Vi måtte henover vinteren desværre konstatere et frafald af spillere, så derfor gik vi ind i foråret 
med kun ét hold i U19. 

U19 kan traditionelt være en svær årgang at holde spillerne til ilden, da hverdage og 
weekender også er fyldt med skole, arbejde, venner osv, men Liga 2 truppen præsteret flot og 
holdet gik hele vejen til JM finalen. 

En tæt kamp mod Hjørring blev desværre tabt 2-1, men en flot sæson af 05-06 årgangene. 

  

U16: 

Vores 08-årgang gik hen og blev klubbens ”flagskib” på ungdomssiden denne sæson. 

Flot trænerarbejde og engagement af spillerne gav i efteråret 2023 en oprykning til Liga 1, da 
holdet gik ubesejret gennem efterårssæsonen. 

I foråret blev Mads Pilholm tilføjet til trænerteamet, og holdet præsterede meget flot i mange 
tætte kampe, som ofte blev afgjort af små marginaler. 

Flot sæson af trænere og spillere. 

  

U15 piger: 

Pigerne har været en sammentømret enhed i en del år, hvor flere har ”dobbelt-jobbet” med 
både fodbold og håndbold. 

Trænerne Mads, Bart og Sven har formået at holde gang i fodbolden på trods af træningstider 
og kampe, som kolliderer med håndbold-interesser. 

Derfor også ekstra flot, at holdet i efteråret sikrede sig oprykning til Liga 2. 

Her klarede pigerne sig superflot med 5 sejre i 10 kampe og en placering midt i rækken. 

  

U15 drenge: 

På årgang 09 havde vi igen glæden af to 11-mands hold. 



Der ligger altid et stort arbejde i at få så mange spillere til at fungere på to hold, så tak til alle 
trænere for tålmodigheden og tiden der bliver lagt på banerne. 

Efterårssæsonens Liga 3 + 4 hold blev til foråret vekslet til et Liga 2 og 5 hold i foråret. 

  

U14: 

Vi kan kigge tilbage på et efterår 2023, hvor mange forsøg på tiltag desværre ikke gav pote, 

og vi måtte derfor se to 11-mands hold blive til ét i foråret 2024. 

Her har Kim og Johnnie til gengæld formået at skabe godt humør på årgangen, og vi oplever nu 
igen tilgang til den nye sæson, hvor vi også har engageret Christian Pedersen som 3. mand i 
trænerteamet. 

  

U13: 

Det store arbejde i fasen fra 8 til 11 mands er altid svært. 

Den forgangene sæson har Jesper E og Jesper C (og desuden Morten i foråret) taget opgaven at 
forberede drengene på den store bane. 

Det har givet nogle flotte resultater efter overgangen til 11-mands i foråret. 

  

I flere af de yngre årgange oplever vi i denne tid en stor tilgang af spillere og mange engagerede 
trænere. 

Husk på at alle frivillige hænder altid er velkomne. 

  

God sæson til jer alle. 

 

 

 

 


